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RE Terugkoppeling verkenning moqelijkheden onderzoek medicinalecannabis eml

Beste 10 2e

Opnieuw wordt het

onderzoek te doen iiicl mem

en hoop dat ik ook deze keer bij jou aan het goede adres ben

De primaire vraag vanuit^^^^s nu of wij ze in contact kunnen brengen met relevante gesprekspartners Afgelopen voorjaar
hebben a lie door mij benaderde partijen o a BMC IGJ ZonMw aangegeven niet te weten wie vanuit het veld benaderd zou

kunnen worden Ik ga eiA an uit dat die situatie in de tussenliggende tijd niet wezenlijk verandert is

Wei is inmiddels het Landelijk coordinatiepunt geneesmiddelen voor corona patienten op de IC opgericht en is mijn vraag in

hoeverre de daarin vertegenwoordigde partijen wellicht benaderd zouden kunnen worden met de vraag of vanuit hun achterban

evt interesse bestaat om over deze onderzoeksmogelijkheid van gedachten te wisseien met het

10 2a ■ verzoek onder onze aandacht gebracht tav de mogelijkheid om in Nederland een klinisch

cinale cannabis ter behandeling van covid 19 patienten Ik heb je hier eerder dit jaar over benaderd

team medici10 2a

Ik heb de mail ook voorgelegd aan dIZ en stuur je als bijlage de reactie mee Al zou het een mogelijkheid zijn om de vraag aan

het coordinatiepunt of aan een van de daarin vertegenwoordigde partijen voor te leggen is het ook van belang te bepalen welke

rol wij als overheid in deze willen en moeten spelen

Kun jij me verder helpen tav de eerste vraag contact met coordinatiepunt of weet jij wie binnen GMT hier meer over kan

zeggen

Alvast wederom dank voor je input

Met vriendelijke groet
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Onderwerp FW Terugkoppeling verkenning mogelijkheden onderzoek medicinale cannabis

10 2e

Best

10 2aNaar aanleiding van jouw mail van enige tijd geleden kom ik graag bij je terug over deze kwestie Destijds had ik Senatoi

aanvullende informatie gevraagd betreffende het

ministerie van Volksgezondheid betrokken is Ik heb daar toen geen reactie op gehad

om

10 2« medische equipe dat met cannabis werkt en of bij hun voorstel ook het 10 2a

heeft vorige week weer contact met mij gezocht waarbij hij aangaf dat er een recente wetenschappelijk studie uit is van de

Augusta Umve^iry Georgia VS over Cannabidiol Modulates Cytokine Storm in Acute Respiratory Distress Syndrome Induced by Simulated Viral

Infection Using Synthetic RNA ziebijlage Uit deze studie zou blijken dat cannabis de effecten van het Covid 19 virus blokkeert en geen

bijwerkingen zou hebben^
tegen het virus en niet zozeer met de bestrijding ervan Naa^aanleiding van de resultaten van deze studie zou dhrj
medische team dat met cannabis werkt in contact brengen met partijen in Nederland om te kijken of er samenwerkingsmogelijkheden zijn dit

medisch team heeft veel expertise in de werking en toedienen van juist doseringen van cannabis voor allerlei aandoeningen Hierbij zou volgens
hem Bedrocan betrokken moeten worden en de mogelijkheid onderzocht moeten worden of zij samen met NL partners dit zouden kunnen

onderzoeken in Nederland

Senator 10 2a

10| 2a gaf ook aan dat helffi linister van volksgezondheid vooral gericht is op hel van een vaccin

1° 2ahet

Graag zou ik van jou horen wat ik hem kan adviseren en in hoeverre wij hem hel^^Jnedisch team met relevante gesprekspartners in NL in

contact kunnen brengen Dat zou hij graag willen Ik zal hierover ook telefonisch contact met je opnemen Veel dank weer voor je advies

Met vriendelijke groet
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Hierbij kom ik terug op de mail van da

aan dat op zijn verzoek door een team van diisen een uriuerzueK is vuuiuei

cannabis in de behandeling van corona Hij heeft hierover meerdere keren contact gehad met het Nederlandse bedrijf Bedrocan

de gecontracteerde teler van het Bureau voor Medicinale Cannabis Bedrocan heeft hem doorverwezen naar het ministerie

10 2a die op 12 mei jl naar mij is doorgezet Hij geeft
era naarde mogelijke werking van medicinale

Uit de mail komt naar voren dat de beschikbare informatie een onderzoeksvoorstel betreft Wij hebben een powerpoint
presentatie ontvangen met literatuurverwijzing en een zeer beknopte toelichting van het beoogde klinische onderzoek

Aanvullende informatie is door jullie opgevraagd maar bij mijn weten niet ontvangen

Om meer helderheid te krijgen over de inhoud en haalbaarheid heb ik de powerpointpresentatie voorgelegd aan onder meer het

Bureau voor Medicinale Cannabis en aan ZonMw Verder heb ik gesproken met de verantwoordelijke afdeling die gaat over de

VWS onderzoeksgelden voor COVID 19 gerelateerde onderzoek

Op grond van hiervan koppel ik je de belangrijkste punten terug ter informatie voor de heer

Omdat dit een voorstel is voor een klinisch onderzoek met mensen is de WMO hierop van toepassing In dat geval moet

vooraf een toetsing plaatsvinden door de Centrale Commissie Mensgebonden Onderzoek CCMO of een erkende Medisch

Ethische Toetsingscommssie METC Deze commissie zijn in Nederland de aangewezen instances voordeze beoordeling
De CCMO heeft een versnelde procedure ingericht in het kader van corona Meer informatie is vindbaar op de website

van de CCMO https enqlish ccmo nl

Er zijn vanuit VWS onderzoeksgelden voor COVID 19 gerelateerd onderzoek beschikbaar via ZonMw Kort na begin van

de coronacrisis is een onderzoeksprogramma hiervoor opgestart en in mei bevond dit programma zich in de

beoordelingsfase ZonMw heeft honderden onderzoeksvoorstellen ontvangen Er is geen onderzoeksvoorstel ingediend
ten aanzien van medicinale cannabis Meer informatie over het onderzoeksprogramma via deze link

https www zonmw nl en

ZonMw heeft op mijn verzoek een verkenning gedaan naar mogelijke voor pub lie klinisch

onderzoek Er is niets gepubliceerd over soortgelijk klinisch onderzoek Wei zijn in

fundamentele aard gaande naarde werking van medicinale cannabis bij corona Er kan dus g^fTTBlbordeling worden

gedaan van dit onderzoeksvoorstel op grond van soortgelijke onderzoeken

Er lijkt geen sprake te zijn van peer reviews

Vraagtekens moeten worden gezet bij de haalbaarheid van dit onderzoek In eerste plaats vanwege de praktische
uitvoering op een IC afdeling die volledig coronaproof is ingericht en met patienten die mogelijk in coma liggen Gezien

het sterk gedaalde aantal corona patienten op de IC roept ook dit vragen op ten aanzien van de haalbaarheid van met

name Fase 2

10 2a

101 23 nderzoeken van10 2asn
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Men zou voor meer informatie over de versnelde procedure van toetsing door een METC contact op kunnen worden opgenomen
met de CCMO Verderzou mijn advies zijn om op zoek te gaan naar mogelijke samenwerkings partners in Nederland medische

professionals ziekenhuizen op grond waarvan het onderzoeksvoorstel nader uitgewerkt zou kunnen worden

Als jullie hier in het kader van de terugkoppeling aan de heer

rnij op Maandag ben ik weer beschikbaar

10 2a hog vragen over hebben neem dan gerust contact met

Met vriendelijke groet

10 2«

10 2e
MSc

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |
Postbus 20350 | 2500 E | Den Haag
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Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen De Staat

aanvaardt geen aansprakelijklieid voor schade van welke aard ook die verband houdt met risico s verbonden aan het

elektromsch verzenden van berichten

Tliis message may contain information that is not intended for you If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake you are requested to inform the sender and delete the message Die State accepts no liability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages


